



新界鄉議局元朗區中學
2024/2025學年中一候補學位申請表
N.T. Heung Yee Kuk Yuen Long District Secondary School
Application for S.1 Places of 2024/2025 after the Release of SSPA Results

校方專用 For official use only	
編號 Number	
收表日期 Date	

(A) 學生個人資料 Particulars of Student

中文姓名 Name in Chinese				英文姓名 Name in English				近照 Recent Photo
性別 Sex				出生地點 Place of Birth				
出生日期 Date of Birth	年 Y	月 M	日 D	在 2024 年 9 月 1 日之年齡 Age on 1.9.2024				
身份證編號 Identity Card No.				小六學生資料表學生編號 Student Reference No.				
住址 Address								
家長手提電話 Parent's Mobile Phone No.	父 Father	母 Mother	學生個人電郵 Student's Personal email					
家長個人電郵 Parent's Personal email	父 Father			母 Mother				
就讀小學 Primary School	名稱 Name							
	地址 Address							
被派往之中學 School allocated	名稱 Name							
	地址 Address							
曾申請本校自行分配學位？(請在適當位置加上✓) Did you apply for a Discretionary Place(DP) of our school? (Please ✓ as appropriate)					有 Yes		否 No	

(B) 學術成績及操行 Academic Performance and Conduct

校內成績#	英文 English	中文 Chinese	數學 Mathematics	常識 General Studies	全級名次▲ Form Position	全級人數▲ Students in Form	操行 Conduct	副本編碼 Photocopy Number	此欄由 校方填寫 Official Use Only
小五 P.5	上學期 1 st Term							B1	
	下學期 2 nd Term							B2	
小六 P.6	上學期 1 st Term							B3	
	下學期 2 nd Term							B4	

如全學年有多於兩次校內評核，請自行選填其中兩次校內成績，惟呈分試的成績務必填寫。

When more than two Internal Assessments are conducted in an academic year, please select the scores of any two Internal Assessments for submission. However, the scores of Internal Assessments for Secondary School Places Allocation should be submitted.

▲如成績表沒有提供有關資料，可不用填寫本項。

▲It is not necessary to fill in this column if no relevant information is provided in student's academic reports.

請列出五項最具代表性的學術獎項(如有)

Please fill in the five most significant academic awards attained (if any)

	主辦機構* Organizer	活動 / 比賽名稱 Name of activity / competition	獎項 Award	年份 Year	副本編碼 Photocopy Number	此欄由 校方填寫 Official Use Only
例	校內	五年級下學期考試數學科	第1名	2021/22	---	---
1					B5	
2					B6	
3					B7	
4					B8	
5					B9	

*如主辦機構為申請人就讀之學校，請填「校內」。Please fill in 'school' if the activity was organized by the student's primary school.

(C) 課外活動及服務 Extra-curricular Activities and Services

請列出十項最具代表性的學業以外獎項(例如:風紀隊長、學校泳隊代表、校際音樂節、童軍領袖.....)

Please fill in the ten most significant non-academic awards attained (e.g. Prefect, School Swimming Team Member...)

	主辦機構* Organizer	團體 / 活動 / 比賽 名稱 Name of team / activity / competition	獎項 / 職位 Award / Post	年份 Year	副本編碼 Photocopy Number	此欄由 校方填寫 Official Use Only
1					C1	
2					C2	
3					C3	
4					C4	
5					C5	
6					C6	
7					C7	
8					C8	
9					C9	
10					C10	

* 如主辦機構為申請人就讀之學校，請填「校內」。 Please fill in 'school' if the activity was organized by the student's primary school.

(D) 家長資料 Particulars of Parents

	父親 Father		母親 Mother	
中文姓名 Name in Chinese				
英文姓名 Name in English				
職業 Occupation				
工作機構名稱及地址 Name of Company & Address	名稱 Name		名稱 Name	
	地址 Address		地址 Address	
辦事處電話 Office Tel. No.				

(E) 與本校之聯繫 Relationship with the School

有關人士姓名 Name of the relevant person	與申請人之關係 Relationship with the applicant	與本校之關係 Relationship with the school	就讀或任職日期 Study Period / Term of Office	備註 Remarks
例：陳中文	兄妹	學生	9/2021 - 現在	現就讀中三

(i) 申請者所提供的資料，只作中一學位申請之用，選拔程序完成後，所有申請者的資料，將全部銷毀。

Personal data provided in this form will be used for processing application for admission to Secondary One. When the selection process is completed, such data of all applicants will be destroyed.

(ii) 本人聲明上述填報的資料均正確無誤，本人明白如有虛報任何資料，校方可以拒絕處理有關入學申請。

I declare that the information provided in this application form is complete and accurate. I understand that any false or misleading information given may render the application null and void.

日期: _____

家長簽署: _____



新界鄉議局元朗區中學
2024/2025學年中一候補學位
申請須知

A. 申請同學需符合以下條件：

- (1) 學業成績和品行俱優
- (2) 小學五及六年級均獲以下成績和品行：

科目	成績	等級	品行
英文	A		A
中文	A		
數學	A		
常識	A		

B. 交表日期及時間

- **2024年7月9日(星期二)上午9時至下午3時**親臨本校交回申請資料
(請勿在2024年7月9日(星期二)前交表)

C. 須交回之文件(請依下列次序排列並用釘書機釘妥)：

- (1) 已填妥之「2024/2025學年中一候補學位申請表」
- (2) 「入學註冊證」影印本
- (3) 小學五及六年級上、下學期之成績表影印本
- (4) 在申請表B及C項填寫之獎項證明文件(如獎狀)影印本

*****不需提交校方任何推薦信，亦請勿以郵遞方式交回申請表。*****

D. 收生準則：

- (1) 學業表現
- (2) 操行
- (3) 課外活動、社會服務及其他方面之卓越表現
(包括各種如藝術、體育發展等學業以外之成就)
- (4) 面試表現(英語及粵語)

E. 本校將以電話個別通知獲選面試或錄取同學，申請人無須向本校查詢申請情況，如2024年7月15日(星期一)或以前不獲通知，則當落選論。

F. 申請者所提供的資料，只作本校中一候補學位申請之用，選拔程序完成後，所有申請者的資料，將於一年內全部銷毀。



N.T. Heung Yee Kuk Yuen Long District Secondary School
Notes on Application for S.1 Places of 2024/2025
after the Release of SSPA Results
Application Notes

A. Requirements

Applicant should have excellent performance in the following:

1. Academic attainments, Conduct and Behaviour
2. Obtained the following results and conduct in Both P.5 & P.6

Subject	Result
English	A
Chinese	A
Mathematics	A
General Studies	A

	Conduct
Grade	A

B. Period for submission of Application Form

- Applicants should submit their application form in person on **9 July 2024 (Tue), from 9 am to 3 pm**
(Please do not submit application form before 9 July 2024)

C. Documents (Please arrange in the following order and staple with a stapler):

- (1) Completed **Application form for S.1 Places of 2024/2025 after the Release of SSPA Results**
- (2) Photocopy of **Admission Slip**
- (3) Photocopies of school reports of the past two years (**including the final examination report of P6**)
- (4) Photocopies of awards and certificates relevant to activities stated in Parts B and C in the application form

*****Recommendation Letter from Principal or Teacher is not required. Application forms submitted by post will not be accepted.*****

D. Criteria of Admission

- (1) Academic results
- (2) Conduct
- (3) Achievements in extra-curricular activities, voluntary service and remarkable performance in any other aspect (non-academic achievements)
- (4) Interview (conducted in both English and Cantonese)

E. Qualified applicant would be invited to attend an interview by phone. Applicants may assume their applications unsuccessful if they do not receive any phone call from the school by 15 July 2024 (Mon). **Applicants need not inquire about their application status.**

F. Personal data provided by the applicants will only be used by the School for processing the application for admission to Secondary one. When the selection process is completed, such data of all applicants will be destroyed within a year.